
  

  

  

  
Referat fra driftsstyremøte på Frydenlund skole  

 DATO OG TID:  31.okt.2023 

 STED: Frydenlund skole  

Til stede.:    

Elever Maja og Viktoria, FAU Marianne, ansatt skole Trude og Marius, rektor Berit 

Ikke tilstede.: 

Pol.representant Torbjørn , FAU Ane 

1) Konstutiering 
Gjennomgang av reglement til Driftstyre.  Valgt leder ble Marianne.  

2) Info fra elevrådet 

Marius har ansvar for skolens elevråd. Elevene informerte driftstyret om det elevrådet har drøftet etter 

oppstart 

• Skolens bordtennisbord som står i skolegården blir brukt mye, og de ønsker et bord til. De har 

utformet en søknad til FAU om det.  

• Det er ønske om kantine, og de foreslår at et trinn (kanskje 6. trinn som har M&H?) selger kantinemat 

innimellom. Forslag om at elever kan bestille og betale dagen før, og hente maten i kantina. Vi tar det 

med oss. 

• Ønske om å male opp døballbanen og evt. male opp en «gagabane». Dette må gjennomfæres til våren. 

• Spørsmål fra elevrådet om fau kan hjelpe å oppgradere bålplassene på Festningen. Info sende 

3) Fra FAU 

- Refleksdagen ble gjennomført 19. oktober. FAU og skolen opplevde god stemning. Politiet kom og 

informerte om viktigheten av refleksbruk. 

- De vil søke sparebankstiftelsen om midler til oppgradering av skolens uteområde 

- Eiendomsavd. har respondert på henvendelsen vedr. kunstgressbanen som ble sendt i mai 23. De kan 

fjerne brukte grassmatter. En plan over hvoerdan skaffe penger til nytt gress må lages. Kontakter Rolf 

Storsveen som har ansvar for tippemidlersøknader 

- Bidrar gjerne med nye snøballblinker – da må de gamle fjernes. 

4) Fra skolen 

 Språkkampanje på skolen har akkurat startet opp med  bakgrunn i mye stygt språk. Fokuset er 

positive ord og praktiske opplegg rundt det. 

 Skolen har fokus på fysisk aktivitet i forhold til motivajon og læringsforhold.  

 Har startet leksehjelp med havregrøt to dager fra kl. 0730 – 0815 for 4.-7.trinn elevene. Har 

fått positive tilbakemeldinger på det.  

 Nasjonale prøveresultater er ikke klart ennå – tema på neste møte  

 Antall elever på skolen er 255. Vi har nå 25 flyktninger – hovedsakelig fra Ukraina.  

Nytt møte.: Tirsdag 23. januar kl. 1400 

  

 
Berit Wahl, referent 


